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Zápisky z 3. VZZO v Novém Malíně 

Zahájení, schvalování programu, odvolání starosty, volby 

 

V předkládaném článku je dokumentována část z jednání 3. veřejného zasedání 
Zastupitelstva obce Nový Malín. Článek zachycuje kompletní průběh jednání od zahájení až po volbu 
radního. Nejdůležitější je průběh odvolání Ing. Luďka Felkla z funkce starosty obce. 

Dalším přínosem je porovnání oficiálního ověřeného zápisu ze zmíněné části jednání a toho 
jak to skutečně bylo. 

 
Zápis Jak to bylo 

Předsedající Ing. Luděk Felkl zahájil 
zasedání ZO v 17:03 hod. Pan starosta 
uvítal zastupitele a konstatoval, že VZZO 
bylo řádně svoláno, pozvánka byla 
řádně zveřejněna. Dále konstatoval, že 
je přítomno 14 zastupitelů, 1 zastupitel 
je omluven s tím, že přijde na zasedání 
později v jeho průběhu a zastupitelstvo 
obce je tedy usnášeni schopné. 

p. Felkl: Dobrý den vážené zastupitelky, vážení zastupitelé, vážení hosté, 
dovolte, abych vás uvítal na 3. VZZO. Zastupitelstvo obce bylo svoláno, je 
zde přítomna nadpoloviční většina členů. Paní Moravcová podle zpráv co 
mám je na cestě. ZO je tedy schopné se usnášet. Informace o konání 
dnešního ZO je řádně zveřejněna nejméně po dobu 7 dní a to od 24. 4. do 
4. 5. 2015. 

Dále seznámil zastupitele a veřejnost s 
body programu zasedání ZO. 
Navržený program zasedání 3. VZZO 
Nový Malín: 

1) Kontrola plnění usnesení 
2) Majetkoprávní záležitosti 

a. Žádost o odprodej 
pozemku p. č. 2278/18 
orná půda o výměře 25 
m2 v k. ú. Nový Malín si 
podal p. RS, NM 

b. Žádost o prodej 
pozemků p. č. 4090/3, 
4090/4, 4090/5, 4090/6 
a 4090/7 v k. ú. Nový 
Malín - podáno Lesy ČR 
v zastoupení VOZDA 
s.r.o. 

c. Žádost o odprodej části 
pozemku p. č. 27 
zahrada o výměře asi 63 
m2 v k. ú. Nový Malín si 
podali MŠ a RD, NM 

d. Nabídka převodu 
pozemku kupní 
smlouvou - p.č. 271 
trvalý travní porost o 
výměře 62 m2 v k.ú. 
Nový Malín - Š a Ř 
Bytový dům K Lužím - K, 
Ř 

3) Finanční záležitosti 
a. Účetní závěrka obce 

Nový Malín za rok 2014 
b. Závěrečný účet obce za 

rok 2014 
c. Úvěry pro Obec Nový 

Malín 
d. Revolvingový úvěr pro 

Provozní Nový Malín 
s.r.o. 

e. Veřejnoprávní smlouva 
TJ Sokol Nový Malín 

f. Dostavba ZŠ Nový Malín 
g. Informace 

i. dovybavení 

Program byl uveden na pozvánce k dnešnímu jednání a byli jste s ním 
seznámeni na pozvánce:  
1) Kontrola plnění usnesení 
2) Majetkoprávní záležitosti s body a) až e) 
3) Finanční záležitosti s body a) až g) 
4) Ostatní s body a), b) 
5) Diskuze 
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komunitní 
kompostárny 
Nový Malín 
technikou 

ii. Dotace na 
opravu hřiště TJ 
Sokol Nový 
Malín 

iii. Vícepráce při 
rekonstrukci KD 
Mladoňov 

4) Ostatní 
a. Vnitřní směrnice o 

poskytování příspěvku 
na stravné 

b. Informace o stavu 
"Ústav ekologického 
vzdělávání" Mladoňov 

5) Diskuze 
Po přečtení programu předsedající 
vyzval zastupitele, zda má někdo z nich 
návrh na jeho změnu nebo doplnění. 
Návrh na doplnění programu přednesl 
jako první pan Alois Pospíšil, který 
navrhl doplnit program zasedání ZO o 
nový bod „Vztah obce Nový Malín a 
Provozní Nový Malín s.r.o." a zařadit jej 
do bodu 4) Ostatní. Současně bod 
stručně představil. 

Má někdo z přítomných členů zastupitelstva k programu dnešního 
jednání nějakou připomínku nebo chce někdo program doplnit? (Hlásí se 
p. Schlemmer a p. Pospíšil) 
p. Pospíšil: Já bych rád doplnil… Neměl jsem jasno v informacích tak jsem 
si vyptal něco od p. starosty něco od p. Mináře, něco od Marka Štencla. 
Díky za ně. Dal jsem si práci, abych se nějakým způsobem podíval na 
vazby obce Nový Malín a Provozní Nový Malín. Našel jsem tam z mého 
pohledu nějaké nesrovnalosti. Tak jsem si je sepsal a rád bych aby se do 
bodu Ostatní přidalo: název materiálu Vztah obce Nový Malín a Provozní 
Nový Malín s.r.o. Důvodová zpráva: Nastavení smluvních vztahů mezi 
obcí Nový Malín a Provozní Nový Malín nejsou výhodná pro obec Nový 
Malín. Některé případy uvádím v samotné dokumentaci. Proto považuji 
za důležité tyto vztahy přehodnotit. Návrh usnesení: (nedořekl, byl 
přerušen). 

Dále pak MUDr. Ivan Schlemmer navrhl 
doplnit program zasedání ZO o nový 
bod, a to odvolání pana Ing. Luďka 
Felkla z funkce starosty obce a s tímto 
návrhem pak související případnou 
volbu nového starosty obce, volbu 
nového člena rady obce, kdy v případě 
odvolání starosty obce končí ze zákona 
současně i jeho členství v radě obce a 
případné další související volby. Navrhl 
rovněž hlasovat u tohoto bodu veřejně. 
Současně navrhl, aby tento bod byl 
zařazen na pořad jednání zastupitelstva 
jako druhý, hned po kontrole usnesení. 

p. Felkl: Já bych poděkoval za předložený materiál. O materiálu, jelikož to 
je zařazení bodu do programu, se bude muset hlasovat. 
p. Schlemmer: Navrhuji také bod do programu a to odvolání starosty 
obce. Navrhuji zařadit tento bod k obsahu dnešního veřejného zasedání: 
odvolání pana inženýra Luďka Felkla z funkce starosty obce. Potom, 
v případě pokud se bude hlasovat a odvolání projde, potom samozřejmě 
by ukončil členství v Radě a s tím by souvisely i další kroky volba starosty, 
místostarosty a volby dalšího člena Rady. Navrhuji to k projednání jako 
první bod. Navrhuji, protože tady nejsme nachystaní, přímým 
hlasováním. Aby hlasování proběhlo veřejně. 
p. Felkl: Děkuji za předložený bod. Takže bod navrhujete zařadit před 
Kontrolu plnění usnesení nebo po kontrole plnění usnesení? 
p. Schlemmer: Já si myslím po té kontrole. 

Dále vystoupil pan Martin Langer s 
návrhem, aby projednání bodu 
odvolání Ing. Luďka Felkla z funkce 
starosty obce bylo zařazeno až po té, 
kdy se dostaví na zasedání zastupitelka 
paní Dagmar Moravcová. Dále vystoupil 
pan Josef Smolicha s tím, že se chce k 
tomuto bodu vyjádřit, proč tento bod 
nezařadit. Bylo mu ze strany 
předsedajícího Ing. Luďka Felkla 
vysvětleno, že nejprve je nutné schválit, 
zda tento bod bude na program 
zasedání ZO vůbec zařazen a pak se k 
němu povede diskuze v rámci jeho 
projednávání. 

p. Langer: Ze slušnosti, kdyby to šlo, za opozici, počkat alespoň na 
patnáctého zastupitele. Já vím, že přijde o 45 minut později. Je to 
v podstatě prosba, i když nedůležitá při poměru hlasů, ale kdyby se dalo 
třeba projednat bod dva před tím hlasováním a druhou věc za nás. 
Navrhujete veřejné hlasování. My bychom tedy navrhovali tajné 
hlasování. Což nám připadá jako demokratičtější postup. Nicméně to 
budeme muset odvolit a podřídit se, nicméně navrhujeme hlasování 
tajné. 
p. Štencl: Já si myslím, že je důležité zda se vůbec schválí zařazení. 
p. Felkl: Je to tak. Návrhovou komisi poprosit nemůžu, protože jsme ji 
zatím neschválili. Takže zkusím to formulovat já. Hlasovat se musí po 
jednotlivých bodech odzadu, tak jak byly předloženy. 
p. Langer: To byl jen návrh. Odložit hlasování až po příchod patnáctého 
zastupitele. 
p. Štencl: Ten bod zařadit až za bod dva. 
p. Langer: A druhý návrh byl hlasovat o tom, jestli byste byli ochotni 
přistoupit na tu volbu nebo hlasování o odvolání tajně. A volba starosty a 
místostarosty (byl přerušen) 
p. Štencl: To se bude provádět následně, jestli to bude zařazeno na 
program. 
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Následně bylo přistoupeno k hlasování 
o jednotlivých návrzích. 
Předsedající dal nejdříve hlasovat o 
návrhu pana MUDr. Schlemmera na 
zařazení bodu - odvolání Ing. Luďka 
Felkla z funkce starosty obce na 
program 3. VZZO jako druhý bod za 
kontrolu usnesení. 
ZO schvaluje doplnění programu 
3.VZZO o nový bod odvolání Ing. Luďka 
Felkla z funkce starosty obce s tím, že 
hlasováno bude veřejně a bod bude do 
programu ZO zařazen jako bod 2) za 
kontrolu plnění usnesení poměrem 
hlasů 9/4/1. 

p. Felkl: Dávám hlasovat o návrhu pana doktora Schlemmera zařadit do 
programu (byl přerušen) 
p. Smolicha: Já bych ještě měl dotaz, zda bych se mohl vyjádřit k tomu 
proč ten bod nezařadit? 
p. Felkl: Ne, až bude bod otevřen, bude následovat diskuze. 
p. Štencl: Až se zařadí na program, pak o něm budete hlasovat. 
p. Felkl: Bude-li zařazen do programu, bude přednesen, bude následovat 
rozprava. Dávám hlasovat o návrhu pana doktora Schlemmera na 
zařazení bodu odvolání pana starosty a volba nového starosty. Kdo je 
pro? 9 - Paclíková, Ostravský, Hýbl, Vrana, Faltus, Schlemmer, Minář, 
Tylová, Novosadová. 
Kdo je proti? 4 – Smolicha, Langer, Schubert, Pospíšil. Zdržel se někdo 
hlasování? 1 – Felkl 

Následně dal předsedající hlasovat o 
zařazení bodu pana Aloise Pospíšila 
„Vztah Obce Nový Malín a Provozní 
Nový Malín s.r.o." na program zasedání 
ZO. 
Návrh usnesení, kterým ZO schvaluje 
zařazení bodu pana Aloise Pospíšila 
„Vztah Obce Nový Malín a Provozní 
Nový Malín s.r.o." na program 3. 
veřejného zasedání ZO byl poměrem 
hlasů 5/9/0 odmítnut. Usnesení k 
tomuto bodu nebylo přijato. 

p. Felkl: Bod prošel, je zařazen na jednání tohoto zastupitelstva. Druhým 
návrhem na zařazení byl návrh pana Pospíšila na zařazení do bodu 4 
Ostatní. Název bodu byl Vztah obce Nový Malín a Provozní Nový Malín. 
Dávám hlasovat o tomto bodu. Kdo je pro zařazení tohoto bodu? 5 – 
Smolicha, Langer, Schubert, Pospíšil, Felkl. Kdo je proti? 9 - Paclíková, 
Ostravský, Hýbl, Vrana, Faltus, Schlemmer, Minář, Tylová, Novosadová. 
p. Pospíšil: Přesto rozdám nějaké materiály (rozdává dokument). 

Následně dal předsedající hlasovat o 
návrhu pana Martina Langera o 
zařazení bodu odvolání Ing. Luďka 
Felkla z funkce starosty obce na 
pozdější dobu, kdy bude přítomna 
zastupitelka Dagmar Moravcová s tím, 
že navrhuje zařadit projednání bodu 
odvolání starosty obce za bod 
majetkoprávní záležitosti. 
Návrh usnesení, kterým ZO schvaluje 
zařazení bodu odvolání Ing. Luďka 
Felkla z funkce starosty obce na 
program 3. veřejného zasedání ZO za 
bod Majetkoprávní záležitosti, byl 
poměrem hlasů 4/9/1 odmítnut 
Usnesení k tomuto bodu nebylo 
přijato. 

p. Felkl: Kdo se zdržel hlasování? 0. Bod neprošel. Není zařazen do 
programu. Přednesl bych doplněný program.  
1) Kontrola plnění usnesení 
2) Odvolání starosty a volba nového starosty 
3) Majetkoprávní záležitosti s body a) až e) 
4) (byl přerušen) 
p. Štencl: Návrh pana Langera na zařazení je třeba odhlasovat. Dát bod 
hlasování o odvolání starosty až za majetkoprávní. 
p. Felkl: Dávám hlasovat o návrhu pana Langera zařadit bod Odvolání 
starosty a volba nového starosty za Majetkoprávní. Kdo je pro? 6 – 
Smolicha, Langer, Schubert, Pospíšil, Tylová (při pohledu na ruku 
nezvedajícího pana Mináře je na rozpacích), Novosadová. Kdo je proti? 7 
- Paclíková, Ostravský, Hýbl, Faltus, Schlemmer, Minář, Felkl. Zdržel se 
někdo hlasování? 1 – Vrana. Děkuji, bod neprošel. Takže program je: 
1) Kontrola plnění usnesení 
2) Odvolání starosty a volba nového starosty 
3) Majetkoprávní záležitosti s body a) až e) 
4) Finanční záležitosti s body a) až g) 
5) Ostatní s body a), b) 
6) Diskuze 

Následně dal předsedající 
hlasovat o celém 
programu 3.VZZO včetně 
jeho změn. ZO schvaluje 
doplněný program 3. 
VZZO poměrem hlasu 
10/0/4 
Schválený doplněný program zasedání 
3. VZZO Novy Malín je: 
1. Kontrola plnění usnesení 
2. Odvolání Ing. Luďka Felkla z funkce 

starosty obce - volba nového 
starosty obce, - volba 
místostarosty obce, - volba nového 
člena rady obce 

3. Majetkoprávní záležitosti 
a. Žádost o odprodej 

pozemku p. č. 2278/18 
orná půda o výměře 25 
m2 v k. ú. Nový Malín si 

Dávám tedy hlasovat o tomto kompletně upraveném programu. Kdo je 
pro, aby byl takto upravený program schválen? 10 - Paclíková, Ostravský, 
Hýbl, Vrana, Faltus, Schlemmer, Minář, Felkl, Tylová, Novosadová. Je 
někdo proti? 0. Zdržel se někdo hlasování? 4 - Smolicha, Langer, 
Schubert, Pospíšil. Děkuji, upravený program byl schválen. 
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podal p. RS, NM 
b. Žádost o prodej 

pozemků p. č. 4090/3, 
4090/4, 4090/5, 4090/6 
a 4090/7 v k. ú. Nový 
Malín - podáno Lesy ČR 
v zastoupení VOZDA 
s.r.o. 

c. Žádost o odprodej části 
pozemku p. č. 27 
zahrada o výměře asi 
63 m2 v k. ú. Nový 
Malín si podali MŠ a 
RD, NM 

d. Nabídka převodu 
pozemku kupní 
smlouvou - p.č. 271 
trvalý travní porost o 
výměře 62 m2 v k.ú. 
Nový Malín - Š, Ř 

e. Bytový dům K Lužím - K, 
Ř 

4. Finanční záležitosti 
a. Účetní závěrka obce 

Nový Malín za rok 2014 
b. Závěrečný účet obce za 

rok 2014 
c. Úvěry pro Obec Nový 

Malín 
d. Revolvingový úvěr pro 

Provozní Nový Malín 
s.r.o. 

e. Veřejnoprávní smlouva 
TJ Sokol Nový Malín 

f. Dostavba ZŠ Nový 
Malín 

g. Informace 
i. dovybavení 

komunitní 
kompostárny 
Nový Malín 
technikou 

ii. Dotace na 
opravu hřiště TJ 
Sokol Nový 
Malín 

iii. Vícepráce při 
rekonstrukci KD 
Mladoňov 

5. Ostatní 
a. Vnitřní směrnice o 

poskytování příspěvku 
na stravné 

b. Informace o stavu 
„Ústav ekologického 
vzdělávání" Mladoňov 

6. Diskuze 
Dále předsedající Ing. Luděk Felkl určil 
zapisovatelem a skrutátorem na 3.VZZO 
slečnu Miroslavu Krausovou. 
Za ověřovatele zápisu předsedající 
navrhl paní Annu Novosadovou a 
Josefa Ostravského Do návrhové 
komise navrhl paní Lenku Tylovou a 
pan MUDr. Ivana Schlemmera 
Následně dal o těchto osobách 
hlasovat. 
Ověřovatelé zápisu: 

Další formální záležitostí, kterou musíme na úvod každého zastupitelstva 
schválit je určení zapisovatele a skrutátora jednání zastupitelstva obce. 
Takže zapisovatelem a skrutátorem na dnešním zasedání určuji slečnu 
Miroslavu Krausovou. Jako ověřovatele zápisu navrhuji pana Josefa 
Ostravského a paní Aničku Novosadovou. Má někdo jiný návrh? Pokud 
tomu tak není, nechávám tedy hlasovat. Kdo je pro to, aby ověřovateli 
zápisu byli pan Josef Ostravský a paní Anna Novosadová? 14-0-0. 
Ověřovateli zápisu jsou tedy pan Josef Ostravský a paní Anna 
Novosadová. Dále předkládám návrh na složení návrhové komise. 
Navrhuji, aby v této komisi pracovali pan doktor Ivan Schlemmer a paní 
Lenka Tylová. Má někdo z členů zastupitelstva jiný návrh? Není tomu tak. 
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ZO schvaluje za ověřovatele zápisu 
Annu Novosadovou a Josefa 
Ostravského poměrem hlasů 14/0/0 
Návrhová komise: 
ZO schvaluje za členy návrhové komise 
Lenku Tylovou a MUDr. Ivana 
Schlemmera poměrem hlasů 14/0/0 
Předsedající dále přistoupil k projednání 
k bodu 1) programu 3. VZZO - kontrola 
usnesení. 
1) Kontrola plnění usnesení 
Pan starosta Ing. Luděk Felkl uvádí, že 
jeho osobě byly uloženy na posledním 
ZO dva úkoly, které byly splněny. 
Jednalo se o zajištění úplného znění 
zřizovací listiny ZŠ a MŠ Nový Malín ze 
dne 4. 9. 2002 ve znění všech dodatků 
zřizovací listiny a dále pak o zajištění 
Zápisu Ústavu ekologického vzdělávání 
do rejstříků Ústavů. 
Dále bylo přistoupeno k projednání 
druhému bodu programu 3. VZZO. 

Dávám tedy hlasovat. Kdo je pro, aby návrhová komise pracovala ve 
složení  pan doktor Ivan Schlemmer a paní Lenka Tylová? 14-0-0. Dalším 
bodem je konstatování, že zápis z minulého zasedání ZO byl ověřen s tím, 
že k němu nebyly připomínky a tím se považuje za schválený. Následuje 
tedy vlastní program tohoto zasedání. Podle návrhu pana doktora 
Schlemmera byl první bod Kontrola plnění usnesení ponechán. Takže 
kontrola plnění usnesení. Úkoly z minulého zastupitelstva byly uloženy 
dva. Oba dva pro starostu obce. První byl zajistit zpracování 
aktualizovaného úplného znění zřizovací listiny Základní a mateřské školy 
Nový Malín ze dne 4. 9. 2002 ve znění všech těchto dodatků ke zřizovací 
listině. Úkol byl splněn a úplné znění je na OÚ a na Základní a mateřské 
škole Nový Malín. Druhým úkolem bylo provedení všech právních jednání 
směřujících k zápisu Ústavu ekologického vzdělávání, zapsaný ústav do 
rejstříku ústavů. Úkol byl splněn, ústav je zapsán od 25. 2. 2015 pod 
spisovou značkou U 53 vedenou u Krajského soudu v Ostravě. 

2) Odvolání a volba nového starosty 
Předsedající předal slovo MUDr. Ivanu 
Schlemmerovi jako předkladateli 
tohoto bodu. MUDr. Schlemmer 
seznámil zastupitele s návrhem na 
odvolání Ing. Luďka Felkla z funkce 
starosty obce. Jako důvod odvolání 
pana starosty uvedl, že je jistě schopný 
vedoucí úřadu se smyslem pro poctivou 
práci, což však pro funkci starosty 
nestačí. Zastupitelé koalice postrádají u 
něj manažerské schopnosti, svou 
nerozhodností a váhavostí jen přispívá 
k napjatým vztahům v obci, chybí mu i 
vize do budoucnosti, nespolupracuje v 
rámci koalice a svým přístupem 
neumožňuje koalici plnit volební 
program včetně sociální politiky, čímž 
ztratil jejich podporu a navrhují jeho 
odvolání z funkce. 

A nyní přejdeme k bodu dvě Odvolání a volba nového starosty. Předávám 
slovo panu doktoru Schlemmerovi. 
p. Schlemmer: Já už jsem uvedl na začátku, že pokud tady to odvolání 
projde tak budou následovat další kroky, které jsou součástí tohoto bodu. 
Důvodovou zprávu jsem sesumíroval do, jak se říká, několika vět. Myslím 
si, že v diskuzi se to určitě dá podrobně. Takže já vám přečtu stanovisko 
nejenom mé, ale naší koalice. „Pan inženýr Felkl je určitě dobrý vedoucí 
úřadu se smyslem pro poctivou práci, ale pro starostování to nestačí. 
Postrádáme u něj manažerské schopnosti. Svou nerozhodností a 
váhavostí jen přispívá k napjatým vztahům v obci. Chybí mu i vize o 
dalším rozvoji obce. Nespolupracuje v rámci koalice a svým přístupem 
neumožňuje koalici plnit volební program včetně sociální politiky. Tím 
ztratil naši podporu a navrhujeme jeho odvolání z funkce.“ 
p. Felkl: Děkuji za přednesení programu a zahajuji k tomuto bodu diskuzi. 
p. Langer: Já bych poprosil pana doktora, kdyby byl tak hodný a ještě 
jednou to přečetl. Protože z mého pohledu jste to přečetl hrozně rychle. 
Nechci říct, že jste huhlal, ale opravdu jsem nerozuměl každému slovu. 
p. Schlemmer: Takže ještě jednou pomaleji. „Pan inženýr Felkl je určitě 
dobrý vedoucí úřadu se smyslem pro poctivou práci, ale pro starostování 
to nestačí. Postrádáme u něj manažerské schopnosti. Svou nerozhodností 
a váhavostí jen přispívá k napjatým vztahům v obci. Chybí mu i vize o 
dalším rozvoji obce. Nespolupracuje v rámci koalice a svým přístupem 
neumožňuje koalici plnit volební program včetně sociální politiky. Tím 
ztratil naši podporu a navrhujeme jeho odvolání z funkce.“ 

Pan Smolicha vystoupil s tím, že pokud 
je členem koalice, tak s ním nikdo 
nejednal a jako člen Rady obce neví o 
žádném profesním pochybení pana 
starosty. Návrh na odvolání nebyl 
projednán v Radě obce. Zdá se mu, že 
se jedná o podivné odstranění starosty 
bez jednání, která měla odvolání 
předcházet, o tak vážné věci by měli být 
dostatečně dlouho informování 
zastupitelé a starosta by měl mít 
možnost na důvody odvolání reagovat. 
Má pocit, že se spoléhá na taktiku 
nepřipravenosti a je to nefér. Vyzývá 
zastupitele, aby o tomto bodu 
nehlasovali, dokud nebudou mít 
dostatek informací. 

p. Felkl: Děkuji. Další do diskuze se hlásí pan Smolicha. 
p. Smolicha: Takže, pokud jsem členem koalice, tak se mnou nikdo 
nejednal. Nevím o tom, že by i koalice jednala s panem starostou. Toto je 
jedna věc, která tam nesouhlasí. Jako člen Rady obce nevím o žádných 
pochybeních pana starosty. Návrh na odvolání pana starosty nebyl 
projednán v Radě obce, s koaličními zastupiteli, kteří starostu navrhovali, 
se stranou za kterou starosta kandidoval ani se samotným starostou. 
Z uvedeného vyplývá, že se jedná o podivné odstranění starosty bez 
jednání, která měla odvolání předcházet. O tak vážné věci jako je 
odvolání starosty měly být dostatečně dopředu zastupitelům předloženy 
důvody, proč má být starosta odvolaný a starosta by měl mít možnost na 
uvedené důvody reagovat, připravit se nachystat si k tomu potřebné 
materiály. Zastupitelé by měli mít k odvolání kompletní informace, 
předložená fakta, která teď v žádném případě nemohou mít. Tudíž nejsou 
připraveni objektivně vše posoudit a podle toho hlasovat. Spoléhá se na 
taktiku nepřipravenosti a jednostrannost informací předložených 
navrhovatelem, které mnozí uslyšíme poprvé a mohou být i účelové. Toto 
považuji, slušně řečeno, za nefér. Důvodem nezařazení tohoto bodu do 
jednání by mělo být i to, že materiál nebyl dán zastupitelům v předstihu. 
Protože se pravděpodobně plánovalo nějakou dobu, nevzniklo ze dne na 
den. Můžete se domnívat, že jde o záměr, aby se pan starosta, případně 
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jeho podporovatelé nemohli na odvolání předem připravit. Vyzývám 
zastupitele nehlasovat o zařazení tohoto bodu do programu, dokud 
nebudeme mít dostupné informace a to nejen ze strany navrhovatele, ale 
i ze strany pana starosty, případně Rady obce, které bychom měli mít 
možnost si ověřit, zodpovědně posoudit a teprve potom hlasovat. 
p. Felkl: Děkuji za příspěvek. Má někdo něco dalšího do diskuze? 

Pan Pospíšil připomíná materiál, který 
rozdal a doplňuje, že z jeho pohledu je 
problém jasný. Do této doby tady byl 
pan Minář jako šéf Provozní i starosta, 
podotýká, že Provozní je firma, kterou 
Malín potřebuje. Myslí, že docházelo k 
určitému střetu zájmů, pan Minář 
rozhodoval z pozice šéfa Provozní, ale 
byl starosta. Teď se stalo to, že je 
starosta Felkl, který není svázaný s 
Provozní a rozhoduje z pozice starosty. 
A v této chvíli dochází ke střetu, který 
se snažil popsat v jeho zprávě. Myslí si, 
že pokud ve funkci starosty nebude 
někdo úzce spjat s Provozní, vyhoří, 
nemá šanci. 

p. Pospíšil: Já jsem se chtěl zeptat, pane Felkle, jestli se k tomu nechcete 
vy nějak vyjádřit. 
p. Felkl: Já právě čekám. Chci se k tomu vyjádřit. 
p. Pospíšil: Tak dobře. Já bych se v tom případě přihlásil do diskuze ještě 
před vámi. Z mého pohledu je ten problém jasný. Doteď tady byl pan 
Minář, který byl šéf Provozní i starosta. Podotýkám, Provozní je firma, 
kterou Malín potřebuje. Neříkám, že by se měla rušit. Aby tady nebylo 
něco podsouváno, co tady zaznívá. Problém je v tom, že docházelo 
k takovému určitému střetu zájmů nebo jak to říct. I když to třeba není 
definováno právně. A v tu chvilku pan Minář rozhodoval z pozice šéfa 
Provozní, ale byl starosta. Teď se stalo, že přišel starosta, který není 
svázán s Provozní. Jde z pozice starosty. Teď dochází k tomuto střetu. Ten 
jsem se snažil popsat v této zprávě. Dokud se nenastaví pravidla mezi 
obcí a Provozní, tak jakýkoliv další člověk, pokud to nebude přímo 
zaměstnanec Provozní, vyhoří. Nemůže být starostou, protože v tu 
chvilku ho Provozní uvaří. Tak jako myslím, že uvařila pana starostu. Tolik 
za mě. 

Pana Schubert by chtěl vědět od 
předkladatele bodu, jak se pan starosta 
zpronevěřil proti programu a jestli je 
možné za tu dobu, kdy on je v úřadě se 
dostat na takovou úroveň, kdy se 
vypořádává se všemi lejstry, které na 
úřadě jsou, aby začal rozhodovat o 
investičních akcích. Pan Schlemmer 
uvádí, že všechny kroky pana Felkla 
vedou k tomu, že nejsou schopni 
volební program naplňovat. Myslí si, že 
Provozní zaměstnává velké množství 
nezaměstnaných občanů z Malína a z 
Mladoňova, pokud se bude omezovat, 
tak tito lidé půjdou na Pracovní úřad a 
nebudou mít kde pracovat. 

p. Felkl: Děkuji za názor. Hlásí se další. 
p. Schubert: Prosím vás, chtěl bych se zeptat pana předkladatele, jestli by 
mohl říct, jak se zpronevěřil současný pan starosta proti programu a dál 
jestli je možné za dobu kdy on je v úřadě jestli je vůbec možné se dostat 
na takovou úroveň, kdy se vypořádává se všemi lejstry, které tam jsou, 
jestli je možné, aby se dostal na takovou úroveň, aby začal rozhodovat o 
investičních akcích? První otázka: jak se zpronevěřil volebnímu programu 
KDU? 
p. Schlemmer: Ono nejde o to, jak se zpronevěřil. Všechny jeho kroky 
vedou k tomu, že ten náš volební program nejsme schopni dostatečně 
naplňovat. Opravdu tady zaznívá vztah mezi obcí Nový Malín a Provozní 
Nový Malín. Ale podle mého soudu, a není to jen má představa a má 
myšlenka, ale je to v koalici obecně rozšířená. Samozřejmě pan Smolicha 
nějak říkal, že s tím nebyl seznámen, ale jde o to, že Provozní – budu teď 
mluvit hlavně o sociální politice – Provozní zaměstnává velké množství 
nebo určité množství občanů, hlavně nezaměstnaných z Malína a 
Mladoňova. Pokud my tu Provozní budeme omezovat nějakým 
způsobem, tito lidé půjdou na Pracovní úřad a nebudou v podstatě mít 
kde pracovat. V tomto vidím velký přínos Provozní, a proto tu Provozní 
podporuji. 

Z doslechu ví, že se měly omezit brigády 
dětí, kdy získávají vztah k práci, k 
majetku obce, v čem vidí veliký 
problém. Pan Smolicha si myslí, že byl 
jednohlasně plán na brigády 
odsouhlasen v Radě. Paní Tylová k 
tomuto říká, že problém je v tom, že se 
na Radě na něčem domluví a něco 
jiného se potom děje ve skutečnosti, 
úřad si poté dělá, co chce. 
V 17:30 hod přišla na zasedání ZO 
zastupitelka paní Dagmar Moravcová a 
počet zastupitelů se zvýšil na 15. 

p. Schlemmer: Současně, ale to vím jen z doslechu, protože nejsem 
členem Rady. Každý rok tady běží brigády školních dětí, které tím získávají 
jednak vztah k práci, jednak vztah k majetku obce a vím o tom, že i tyto 
brigády letní mají být omezeny. V tom já vidím velké negativum, které 
nemůžu podporovat. Já si myslím, že pan místostarosta má připraveny 
další materiály, které určitě … Ještě jednu k tomu … 
p. Smolicha: Jestli mohu k tomu? 
p. Schlemmer: Toto odvolání nebo toto odstoupení pana inženýra Felkla 
z funkce není žádnou novinkou, protože on sám už před nějakou dobou 
chtěl podat… chtěl odstoupit. Čili my v podstatě, dá se říct, navazujeme 
na ty jeho avizované kroky. 
p. Felkl: Děkuji za příspěvek. 
p. Smolicha: Jestli můžu tak je taky třeba říct proč pan starosta chtěl 
odstoupit. Podle mě byl nucen k tomu, aby odstoupil. To je jedna věc. A 
za další na brigády se odhlasovalo v Radě obce asi 450 tisíc a mám pocit, 
že to bylo jednomyslně. 
p. Felkl: Na Radě obce byla podána informace o letních brigádách. 
Nehlasovalo se o počtech atd. 
p. Tylová: Mohla bych něco říct? Ono jde o to, že my na Radě se na 
něčem domluvíme a pak něco jiného je skutečnost. Zrovna s těma 
brigádníkama je to o tom, že se odhlasuje, že brigádníci budou, ale my 
pak zjistíme, že brigádníci nebudou nebo v úplně jiných termínech než by 
se vlezli a podobně. A že Úřad si to udělá stejně podle svého a ne tak jak 
jsme se na Radě domluvili. 
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p. Smolicha: Ale vy říkáte něco, co nenastalo. 
p. Pospíšil: A toto má být důvod odvolání starosty? Brigádníci? Tak to 
tedy ne. 
p. Minář: Neskákej do řeči. 
p. Felkl: Prosím o klid. 
p. Tylová: Já jsem to jen musela okomentovat. K tomu nic jiného nemám. 
p. Felkl: Děkuji za názor paní Tylové. Hlásí se někdo další do diskuze? 
(do zasedací místnosti vešla paní Moravcová) 

Pan Schubert se ptá, zda je pan starosta 
zaopatřovatel zdejších občanů, což mu 
z toho všeho vyplývá. Uvedli, že je pro 
ně sociální otázka prioritní a pan Felkl 
tohle nenaplnil, protože by Provozní 
neměla dostatek činnosti, že by musela 
začít propouštět? Pan Schlemmer vše 
bere ze širšího pohledu, Provozní je 
největší zaměstnavatel a vrací peníze 
zpět do obce ve formě daní a ostatním, 
co dělá. Vše probírali na sezeních 
koalice, dále by se Provozní nerozvíjela 
a přešla do útlumu. Zůstala by jen 
údržba chodníků a oprava nějakých 
havárií. Dále si myslí, že Provoní je 
obecní stříbro a podle něj by se na to 
takhle mělo pohlížet, jako na jistotu 
pracovních míst. 

p. Schubert: Chtěl jsem se zeptat, jestli je starosta zaopatřovatel zdejších 
občanů. To z toho vyplývá. V podstatě jedním z bodů odvolání… Vy jste 
vypíchl sociální otázku. Tak dobře, vaše priorita je sociální otázka. Pan 
starosta Felkl to nenaplnil, protože … nevím… že by Provozní neměla 
dostatek činnosti? Že by musela začít propouštět? A že by propustila lidi, 
kteří by se mohli stát sociálně potřební? Chápu to dobře? 
p. Schlemmer: Samozřejmě, já to beru z takového širšího pohledu, kdy 
Provozní je, pokud není největší, tak je největší zaměstnavatel. A největší 
zaměstnavatel, který svým způsobem vrací peníze zase obci. Ať jsou to 
daně, ať jsou to další věci, které pro tu obec dělá. A nejenom já, protože 
já jsem sice předkladatel, ale všechny tyto názory jsme probírali na 
sezení, jak říkal pan Smolicha, v neúplné koalici. Máme oprávněné obavy, 
že pod panem starostou tento velký zaměstnavatel, který zaměstnává 
pravděpodobně nejvíce občanů v Malíně tak by nejenom se nerozvíjel, 
ale postupně by přešel do útlumu a zůstala by na starosti pouze údržba 
chodníků v zimě a nějaké havárie a opravy. A jde o to, protože naše 
Malínská provozní je opravdu naše obecní stříbro. Je to můj názor, ale 
myslím si, že to není jen můj názor, ale že bychom na ni měli pohlížet ne 
jako stát ve státě, ale jako na určitou takovou jistotu pracovních 
podmínek. Jistotu, že se na ni občané mohou obrátit. Pracuje 
samozřejmě víc. Pracuje nejen pro naše občany. A máme obavy, že by 
pod jeho vedením to všechno šlo do útlumu. Oprávněné obavy. Já bych 
nechal další a fundovanější aby k tomu něco řekli. 

Pan Pospíšil seznamuje přítomné s jeho 
materiálem a myslí si, že Provozní je v 
současné době nezdravá. Pan 
Schlemmer uvádí, že podle čísel pana 
Pospíšila k tomuto závěru nelze dojít. 
Paní Tylová si myslí, že by tady tahle 
diskuze o Provozní v současné chvíli 
neměla být a mělo by se vrátit k bodu o 
odvolání pana starosty. Pan Schubert si 
myslí, že hlavní důvod odvolání byla 
Provozní. 

p. Pospíšil: Já bych něco chtěl říct k Malínské provozní. Začínala na 16 
pracovnících. V loňském roce měla průměrný počet 63 pracovníků. Letos 
současný stav je asi 73. To jsem v materiálu neuváděl, protože v průběhu 
roku se stav může změnit. Z těch údajů, které jsou k dispozici na 
internetu, je zřejmé, že příjmy od Malínské provozní jsou dnes na 
podobné úrovni jako je rozpočet obce Nový Malín. A současně jsem chtěl 
říct, že také od roku 2007 do 2014 klesla produktivita na polovinu. To 
znamená příjem se zvyšuje a počet lidí se zvyšuje neúměrně k tomu. To 
znamená, já si myslím, jak už tady zaznělo, Malínská provozní je velice 
dobrá společnost, ale dle mého názoru dneska nezdravá. Tolik za mě. 
p. Felkl: Pan Schlemmer se hlásí. 
p. Schlemmer: Já si myslím, že z těchto čísel vůbec nelze usuzovat, jestli 
je zdravá nebo nezdravá. Protože tady nebereš v úvahu ceny vstupu, 
které se mnohonásobně zvýšily. A to, že Malínská provozní kdysi 
zaměstnávala 17 lidí a dneska 70, to hovoří o tom, že se rozvíjí, že to je 
společnost zdravá, která může ty lidi přijímat. A právě opak je to, z čeho 
se obáváme, že by tam Provozní musela propouštět a o to nám jde, aby 
to tak nebylo. Já si myslím, že jsou k tomu povolanější, kteří se vyjádří. 
(p. Vrana se hlásí, asi první pokus ukončit diskuzi) 
p. Felkl: Děkuji. Další se hlásí paní Tylová… Pardon. Takže dávám vám 
slovo. 
p. MS: Jak už to tady proběhlo, tak otázka padla. 
p. Tylová: Já jsem chtěla, že tahle diskuze o Provozní by tady vůbec 
neměla být. Měli bysme se vrátit k tomu a ten bod byl o zvolení starosty 
obce a měli bychom se věnovat tomu. 
p. Felkl: Další do diskuze. 
p. Schubert: Já bych tady paní Tylové oponoval, protože hlavní důvod 
odvolání byla Provozní, takže toto tady patří. On sám pan předkladatel 
jako první důvod uvedl sociální program, zaměstnanost v Malínské 
provozní. Rozumíte tomu? 
p. Tylová: Ano rozumím. 
p. Schlemmer: Jenom technickou, nebyl to první bod, byl v poslední větě. 
Čili to nebylo jako první v důvodové zprávě. 

Dále měl (p. Schubert) otázku na 
nějakého odborníka, který by mu 
vysvětlil, jak se mohl za takto krátkou 

p. Schubert: Potom bych měl ještě otázku. Nevím, na kterého odborníka. 
Jak se pan Felkl mohl vyrovnat za tu dobu, počítám-li dobře tak to je teď 
čtvrtý, pátý měsíc, šestý měsíc, s tím aby si načetl všechna lejstra, která 
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dobu vyrovnat pan Ing. Felkl s úřadem. jsou nahoře v kanceláři, aby mu pan Minář k tomu stihl něco říct a aby 
začal provozovat investice a aby ještě hlídal rozpočet, kde podle mého 
názoru došlo k zamlčení, že nastává souběh financování. Potom o tom 
půjde řeč. Tady je několik věcí, které spolu souvisí, jestli by na to nějaký 
odborník mohl odpovědět. 
p. Minář: Šest měsíců … 

Pan Vrana si myslí, že zastupitelé 
odbíhají od tématu a navrhuje ukončit 
diskuzi k tomuto bodu. 
Následně dal předsedající hlasovat o 
návrhu pana Vrany na ukončení diskuze 
k bodu odvolání Ing. Luďka Felkla z 
funkce starosty obce a poměrem hlasů 
9/6/0 bylo schváleno ukončení diskuze 
k tomuto bodu programu. 
Po odhlasování ukončení diskuze bylo 
dáno slovo těm zastupitelům a 
občanům z veřejnosti, kteří se do 
diskuze přihlásili před hlasováním o 
ukončení diskuze k projednávanému 
bodu. 

p. Felkl: Děkuji za příspěvek. Hlásí se někdo další? Pan Vrana se hlásí. 
p. Vrana: Já si myslím, že odbíháme k rozpočtu, Provozní atd. Já bych 
navrhoval ukončit diskuzi. 
p. Štencl: Co se hlásili, musí dostat slovo. Pan Vrana to přednesl jako 
návrh. Musí se o tom hlasovat. 
p. Schubert: Já se hlásím, protože jsem položil otázku a nebylo mi na ni 
odpovězeno. 
p. Štencl: Potom všichni, kteří se hlásili, dostanou slovo. I pan Felkl se 
hlásil. 
p. Felkl: Podle jednacího řádu nám nezbývá nic jiného než hlasovat. Po 
hlasování bude ukončena diskuze těmi, kdo se přihlásili. Dávám hlasovat 
o ukončení diskuze k tomuto bodu. Kdo je pro? 9 – Paclíková, Ostravský, 
Hýbl, Vrana, Faltus, Schlemmer, Minář, Tylová, Novosadová 
p. Schubert: Pánové a dámy, tady toto je jedna z nejdůležitějších věcí, 
která se v Zastupitelstvu řeší, a vy ukončíte diskuzi. Klidně mě vyveďte, 
ale mám pravdu a já to vím. 
p. Schlemmer: Na vaše dotazy bude odpovězeno. 
p. Schubert: To je málo pane Schlemmer. To snad chápete jako primář. 
p. Felkl: Kdo je proti? 6 – Smolicha, Felkl, Moravcová, Pospíšil, Schubert, 
Langer. Zdržel se někdo? Návrh na ukončení diskuze byl přijat. Já bych 
nechal mluvit občany a zastupitele, kteří se hlásili. 
p. Štencl: První by mělo být odpovězeno panu Schubertovi, potom pan 
Boucký a pak zřejmě vy. 

Pan Schubert opět položil svou otázku. 
Pan Minář mu odpověděl, že člověk s 
takovým vzděláním a s tolika 
pracovníky kolem sebe by neměl mít 
problém se ve své funkci zorientovat. 

p. Schubert: Jak se mohl pan Felkl za tu krátkou dobu vyrovnat 
s množstvím těch lejster, které leží na stole a začít současně pomýšlet na 
nové investice? 
p. Felkl: Děkuji za otázku. Odpovídá pan místostarosta Minář. 
p. Minář: Nevidím důvod, proč by inženýr ve své funkci zkušený, 
dlouholeté, proč by nemohl po šesti měsících zvládnout funkci s takovým 
Obecním úřadem, které i opozice vychválila, že je dobrej, že není problém 
to řídit. Je tady paní vedoucí Obecního úřadu, šest pracovnic a právník, 
takže nevidím … Moje podpora taky byla celou tu dobu šesti měsíců. 
Nevidím důvod, proč by to nemohl zvládnout. To co zvládl, zvládl. To byl 
úřad. Zbytek jsme dělali beztak natvrdo. 

Dále pana Schuberta zajímá, jak mu pan 
Minář pomohl. Pan Minář mu 
odpověděl, že mu byl vždy nápomocen, 
když potřeboval. 
V diskusi k tomuto bodu dále 
opakovaně vystoupili pan Schubert, pan 
Minář, pan Schlemmer, pan Langer, pan 
Boucký. 

p. Schubert: Jak mu pan Minář pomohl? 
p. Minář: My jsme si rozdělili funkce. Pan starosta byl na úřadě, já jsem 
byl v terénu. Předpokládal jsem, že budu dělat čtyři hodiny, musel jsem 
dělat osm, deset hodin, protože neměl čas v terénu a spolupráce 
s Provozní neměl čas. Cokoliv potřeboval, kdykoliv zavolal, byl jsem 
k dispozici. 
p. Schubert: To souviselo i s investicemi. Teď budeme hlasovat o úvěru, 
tam myslím bylo 5 miliónů, že pane Mináři, možná ještě 3 navíc. To je 
v bodech. Jestli si to dobře pamatuju. Vy to víte jistě zpaměti. Takže tady 
se jednalo o nějaký dluh a současně má přemýšlet o dalších investicích, 
na které má mít peníze. Má zabezpečit financování. Tady prosím vás, vy 
tady máte nádherný bod (čte z volebního programu KDU-ČSL) „Důsledně 
opatrovat majetek obce a nedovolit jeho případné rozprodávání“, to 
máte ve svém programu. Předpokládám teda, že jste si vědomi, že kdyby 
nastaly dluhy a obec se dostala do platební neschopnosti, takže by 
k tomu došlo. Takže jestli byste mohl tady na to odpovědět. 
p. Minář: Určitě. Vy tady strašíte zadlužením obce. Vlastně celá opozice 
v předvolebním … strašíte zadlužováním obce. Jenom takovou drobnost. 
Zadlužených obcí v České republice k 31.12 2014 činí 90 miliard. Z toho 
vychází zadluženost na jednoho obyvatele 9 tisíc Kč. Průměrná 
zadluženost obcí. Na náš dluh 12,5 milionu připadá na jednoho obyvatele 
3600, tedy třetina. A vy strašíte, kam se s tímhle můžeme dostat. My 
máme třetinovou zadluženost, to je jedna z nejnižších zadlužeností a vy 
tady strašíte občany. Je potřeba se podívat taky co se za to vybudovalo. 
Ne jenom tenhle ten problém, které nastal už vlastně proto, že se stavěla 
čistička a muselo se půjčit 12,5 milionu. A od té doby ta další investice, 
která proběhla. Byla ještě větší, to bylo 50 milionů, byla škola 
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v Mladoňově, fara v Mladoňově, DPS za 17 milionů. Je potřeba se podívat 
vždycky na celé tendle problém. Ne jenom na to, že teďka máme 12 
milionů a takovouhle zadluženost. 
p. Schubert: Teďka mi povězte o té vaší pomoci. Ona se skládala tady 
v tomto ohledu z čeho? Tady je dluh, hrozí dluh a na druhé straně chcete 
investice. Jak byste to prosím vás obhajoval? Jak jste napovídal, co jste 
mu u toho pomohl? 
p. Minář: Tady nehrozí žádný dluh. Tady se jedná o překlenovací úvěr. 
Protože na všechny tyhle investice, když se pořádně podíváte do 
rozpočtu, jsou peníze. Ty peníze naplní rozpočet až do 31. 12. 2015. A my 
je potřebujeme všechny do 30.6. Takže když byste si pořádně pročetl 
rozpočet, protože vy tomu rozumíte, tak přijdete na to, že my si 
půjčujeme jen na překlenutí na tu dobu, protože musíme všechny ty 
náklady, investice zafinancovat do 30.6. 
p. Langer: My nebo Provozní? 
p. Minář: Obec, já mluvím pořád za obec. 
p. Langer: Peníze chybí spíš v té Provozní než v obci. 
p. Schubert: Tady je další věc. To není jen hašení tady těch šesti akcí. 
Tady jsou škola, o které se bude mluvit, bude se mluvit o traktoru a ještě 
tam bylo něco takového. 
p. Minář: My jsme připraveni na rozpravu … do té doby než se bude 
půjčovat úvěr… přijímáte Zastupitelstvem. Máme to všechno připraveno. 
Na rozdíl jak to připravil Obecní úřad tak my jsme to připravili docela 
přehledně a zodpovědně. Klidně si na to počkejte, ale nesouvisí to 
s prvním bodem odvolání starosty. 
p. Schubert: Já myslím, že to úzce souvisí, protože starosta toto všechno 
má řešit. Má to zaštítit. 
p. Minář: To řeší Zastupitelstvo. Starosta to jenom navrhuje. A musí 
dostatečně s předstihem reagovat na to, že obec bude ty peníze 
potřebovat. Pokud nereaguje nebo reaguje pozdě, je to takhle. Když vám 
to nedokáže vysvětlit, já za to nemůžu. 
p. Schlemmer: Já mám technickou poznámku. Když je nová vláda, noví 
ministři, tak mají 100 dní. Proč my se tady rozčilujeme a přemýšlíme o 6 
měsících? To je dvakrát tak dlouhá doba. 100 dní mají na to, aby se 
vzpamatovali a zorientovali se v úřadu. 
p. Langer: Přece jste si toho člověka vybrali sami, prověřili jste si ho sami, 
úkolovali jste ho sami. Všichni, jeden jak druhý co tady sedíte, jste si ho 
schválili, odhlasovali a přesto přese všechno jediný důvod, o kterém jsme 
se doteďka byli ochotni bavit, byla zaměstnanost Malínské provozní. To je 
jedinej bod, který jste rozvedl z důvodové zprávy a tohleto mu dáváte za 
vinu jako odvolání? Přitom všichni víte o tisíci a jedné věci, o které jste se 
bavili na různých zákulisních jednáních, ne setkání na Obecním úřadu a 
všechny tyhle věci jste na něj tlačili. Co jste všechno tomu člověku 
vyvedli, co jste tomu člověku všechno slíbili, jak ho podpoříte a neudělali 
jste to. Ne že bych vás všechny chtěl hodit do jednoho pytle. Spoustě 
z vás to je jedno, ale do poslední chvíle jsem si myslel, že někdo z vás 
zůstane ne loajální vůči opozici, já takovej srandista nejsem, ale že 
najdete v sobě kus toho morálního uvědomění. V podstatě jste většina 
z KDU-ČSL, to znamená, měli byste být lidi věřící, a přesto tohle všechno 
uděláte a takhle se zpronevěříte tomu, co jste udělali. Nic víc, nic míň. 
p. Schlemmer: To je demagogie, na to musím reagovat. 
p. Štencl: Pane starosto, musíte to trošku řídit. 
p. Felkl: Dokončíme diskuzi. Hlásil se pan B. 
p. PB: Já zareaguji na toto. Je mi to podobně nesmyslné. Koalice si dala 
svého kandidáta, načež ho po nějaké době odvolává. Důvody, které tady 
byly slyšet v návrhové zprávě, jsou pro mě velmi všeobecné, nekonkrétní, 
nejasné. Jediné k čemu jsme se dostali, je diskuze o zaměstnanosti v 
Provozní. Dobře, Provozní zaměstnává 63 lidí v loňském roce, průměrný 
počet. Když od toho odečtu co na to nahodí brigádníci, co na to nahodí 
dočasní zaměstnanci z ÚP, kolik je vlastně těch skutečně trvalých, tak si 
říkám jaké to je procento k 3300 obyvatelům obce. Vždyť to je směšné. 
Jestli to je polovina z toho stavu? O čem se tady potom bavíme? A jestli 
Provozní dělá tím způsobem, že ekonomicky vydělává 2%, 3% ročně zisku 
a jak tady doložil i pan zastupitel rok od roku narůstá počet a snižuje se 
obrat na zaměstnance, tudíž klesá produktivita. Vy říkáte, že společnost 
roste, je to přece nesmysl. Ta společnost potřebuje zredukovat počty 
stavů a zvýšit výkonnost. To je jediná restrukturalizace, kterou znám a 
která je efektivní. Myslím si, ta firma by měla ročně přinést obci 5 až 10%. 
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Proto doufám byla založena. A ty peníze by si obec měla vytáhnout jako 
podíl na zisku a použít je na věci uvnitř obce. 10 milionů tam leží 
nerozděleného zisku. 
p. Langer: Kde jsou? 

Nakonec se k věci vyjádřil pan Felkl a 
řekl, že jeho vize, které přednesl na 
začátku jeho volebního období, se 
nesetkaly s pochopením u vedení a u 
bývalého pana starosty Mináře, který 
nechtěl ustoupit ze svých požadavků. 
Chtěl přibrzdit investování za každou 
cenu a kvůli tomuto zůstal v Radě 
takřka sám. Poděkoval všem, kteří za 
ním stáli s tím, že v čele obce nemohou 
být dva lidé s tak odlišnými názory. 

p. Felkl: Děkuji. Já bych rád řekl svoji část. Vážené zastupitelky, vážení 
zastupitelé, vážení hosté. Dle mého názoru je hlavním důvodem mého 
odvolání, nebo hlavním důvodem mého odvolání jsou odlišné názory na 
řízení obce a Obecního úřadu mezi mnou a místostarostou obce, panem 
Josefem Minářem. Moje vize, tak jak jsem ji přednesl na úvodním 
zastupitelstvu, a to řídit Úřad a obec transparentněji než dříve, v souladu 
s platnou legislativou včetně narovnání pro obec nepříliš výhodných, ale 
schválených pravidel fungování mezi obcí a obecní firmou se nesetkaly 
s pochopením v Radě obce a hlavně u bývalého pana starosty. Postupně 
jsem opravdu ztrácel víru ve smysl své práce ve funkci starosty, když pan 
Minář nebyl ochoten ustoupit ze svých rozhodovacích zvyklostí 
z minulých období. Bylo po mně vyžadováno, abych pokračoval v tempu 
nastaveném nejen v posledním volebním období a to zajistit za každou 
cenu co nejvíce investic a dotace a v té souvislosti i financí pro Provozní, 
s čímž jsem se nedokázal ztotožnit. Projekt založení obecní společnosti 
Provozní Nový Malín byl na svou dobu a pro svůj původní účel vynikajícím 
a velmi důležitým projektem. Bohužel postupem času původní účel 
pomalu začal ustupovat do pozadí a Provozní Nový Malín se stala dobrou, 
ale velkou stavební firmou, jejíž kapacity již nebyla obec ani občané obce 
schopni naplnit a Provozní se s nabídkou svých stavebních služeb vydala 
mimo teritorium své obce. Časem začal narůstat počet zaměstnanců, 
zvyšoval se počet techniky a neustále se zvyšoval tlak na obec, aby 
zajišťovala ze svého rozpočtu stále větší a větší objem zakázek pro 
Provozní. Roztáčela se spirála, která byla pro mě jako starostu obce 
nepřijatelná, nepřekročitelná. Bohužel ve své snaze přibrzdit toto tak 
zvané investování za každou cenu jsem zůstal v Radě obce prakticky sám. 
Jakýkoliv můj jen mírně odlišný názor od názoru pana místostarosty nebyl 
považován za důvod k diskuzi, ale byl považován za útok na zažité 
principy a zvyklosti až dokonce za snahu zrušit Provozní, což jsem nikdy 
v úmyslu neměl. A jako původce tohoto názoru jsem byl bohužel za svůj 
názor u ostatních očerňován a stával jsem se neakceptovatelným nebo 
jinými slovy, jak uvedl pan doktor Schlemmer, nerozhodným a váhavým. 
Je přinejmenším zvláštní, že v průběhu minulých 6 měsíců za mnou se na 
něco zeptat, něco prodiskutovat objasnit si, vyžádat nějaké podklady 
nepřišel prakticky nikdo z koaličních zastupitelů. Jestli to měli někým 
doporučeno, aby se k nim nedostaly skutečné podklady, nevím, to si 
udělejte závěr sami. Toto je můj názor. Chtěl bych poděkovat všem, kteří 
mě podporovali a věřili, že budu schopen se s panem místostarostou 
dohodnout na změně či úpravě dalšího už plánovaného rozvoje obce. Na 
transparentním hospodaření i Provozní Nový Malín. Za současných 
podmínek to však není možné. Bývalý pan starosta neuznává a obávám 
se, že ani v budoucnu neuzná v čele obce nikoho jiného než sebe samého. 
Dva lidé s odlišnými názory na další rozvoj obce, já a pan Minář, v čele 
obce zůstat nemůžeme. Ničemu by to neprospělo. Hlavně ne obci. 
Postupem času jsem si uvědomil, že vzhledem k politickému složení 
Zastupitelstva obce nemám šanci své vize či případnou změnu ve vedení 
obce uskutečnit. Přeji tedy svému nástupci hodně sil a trpělivosti v jeho 
další práci a obci Nový Malín přeji dobrou budoucnost. Děkuji. 

Následně dal předsedající Ing. Luděk 
Felkl hlasovat o tomto bodu programu. 
ZO odvolává pana Ing. Luďka Felkla z 
funkce starosty obce Nový Malín 
poměrem hlasů 
9/5/1 

Protože byla ukončena diskuze, přejděme k bodům … Pardon. Jak zní 
návrh usnesení? 
p. Schlemmer: ZO odvolává pana inženýra Felkla z funkce starosty obce 
Nový Malín. 
p. Felkl: Takže dávám hlasovat o tomto návrhu usnesení. Kdo je pro 
odvolání? Zvedněte prosím ruku. 9 – Paclíková, Ostravský, Hýbl, Vrana, 
Faltus, Schlemmer, Minář, Tylová, Novosadová. Děkuji. Kdo je proti? 5 – 
Smolicha, Moravcová, Pospíšil, Schubert, Langer.  Zdržel jsem se 
hlasování  - Felkl. Návrh prošel, došlo tedy k odvolání starosty obce Nový 
Malín. 

Pan Ing. Luděk Felkl po svém odvolání z 
funkce starosty obce následně předal 
vedení dalšího průběhu zasedání 
zastupitelstva obce místostarostovi 
obce, panu Josefu Minářovi. Pan Minář 

A jako odvolaný starosta už nemohu řídit toto Zastupitelstvo a předávám 
tedy řízení tohoto Zastupitelstva panu místostarostovi, který v případě 
toho, že starosta je odvolán vykonává činnosti starosty. 
p. Minář: Já bych předal další řízení panu Schlemmerovi, který vykoná 
volbu. 
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pověřil dalším řízením zasedání 
zastupitelstva obce pana MUDr. Ivana 
Schlemmera a předal mu jako novému 
předsedajícímu 3.VZZO slovo. 

p. Štencl: Bude řídit … 
p. Minář: Bude řídit celé Zastupitelstvo. 

Předsedající MUDr. Ivan Schlemmer 
přistoupil k další části tohoto bodu 
programu, a to k volbě nového starosty 
obce. Pan Schubert navrhuje, aby volba 
proběhla tajně. Následně dal 
předsedající hlasovat o návrhu pana 
Schuberta, aby volba starosty obce 
proběhla tajnou volbou. 
Návrh usnesení, kterým ZO schvaluje 
zvolení starosty obce tajnou volbou, byl 
poměrem hlasů 3/9/3 odmítnut 
Usnesení k tomuto bodu nebylo 
přijato. 

p. Schlemmer: V návaznosti na hlasování bychom měli … Protože podle 
zákona O obcích jsou současně, když je starosta odvolán, tak současně 
končí jeho členství v Radě. To znamená, že naším úkolem je teď zvolit 
starostu a eventuálně zvolit dalšího člena Rady místo pana inženýra 
Felkla. Takže já bych se ujal hlasování … jestli je zapotřebí volební komise. 
p. Štencl: Je třeba navrhnout, koho navrhujete jako koalice za starostu. 
p. Schlemmer: V první řadě se chci zeptat, jestli je třeba volební komise. 
p. Štencl: Ne 
p. Schlemmer: Takže, dovolte mi, abych zahájil hlasování. Za koalici 
navrhujeme za starostu (byl přerušen) 
p. Schubert: Navrhuji, aby bylo hlasování tajné. Myslím, že by se o tom 
mělo první mluvit. Jakým způsobem se bude hlasovat. 
p. Schlemmer: Já jsem do toho bodu založil, aby proběhlo hlasování (byl 
přerušen) 
p. Štencl: Pane Schlemmer, pan Langer navrhoval, že chtějí volby tajné. 
Je třeba aby … musíte dát hlasovat o návrhu pana Langera a pana 
Schuberta zda mají být volby tajnou formou.  
p. Langer: Ještě technická. Vy se mýlíte, pane doktore. V podstatě ten váš 
návrh, to hlasování o odvolání jsem navrhoval tajné. Volbu nového 
starosty, místostarosty, členy Rady, když jsme tu seděli na podzim, tak 
jste je udělali tajný. Teď už je to vcelku jedno. 
p. Štencl: Teď to navrhoval pan Schubert 
p. Langer: O novém starostovi může být veřejné, já jsem chtěl o odvolání 
hlasovat tajně. 
p. Schlemmer: Budeme hlasovat o tom, zda … jakým způsobem proběhne 
hlasování. Pan Schubert navrhl, aby bylo hlasování tajné. Dávám o tomto 
hlasovat. Kdo je pro, aby bylo hlasování o novém starostovi tajné. 3 – 
Langer, Schubert, Moravcová. Kdo je proti? 9 - Paclíková, Ostravský, Hýbl, 
Vrana, Faltus, Schlemmer, Minář, Tylová, Novosadová.  Kdo se zdržel? 3 – 
Smolicha, Felkl, Pospíšil 
p. Schlemmer: Zeptám se, nepočítal jsem hlasy. 
sl. MK: 3 pro, 9 proti, 3 se zdrželi. 
p. Schlemmer: Takže tento návrh nebyl přijat. Budeme hlasovat veřejně. 

Dále MUDr. Schlemmer za koalici 
navrhl na funkci starosty obce pana 
Josefa Mináře. 
Dále pak na funkci starosty obce navrhl 
pan Martin Langer Za zdravou obec 
paní Annu 
Novosadovou. 
Předsedající MUDr. Schlemmer dal 
nejprve hlasovat o zvolení paní Anny 
Novosadové do funkce starosty obce. 
Návrh usnesení, kterým ZO volí paní 
Annu Novosadovou do funkce starosty 
obce, byl poměrem hlasů 5/8/2 
odmítnut Usnesení k tomuto bodu 
nebylo přijato. 
Dále předsedající MUDr. Ivan 
Schlemmer dal hlasovat o zvolení pana 
Josefa Mináře do funkce starosty obce 
ZO volí pana Josefa Mináře do funkce 
starosty obce Nový Malín poměrem 
hlasů 9/5/1 Starostou obce byl zvolen 
pan Josef Minář. 

Na funkci starosty za koalici navrhujeme pana Mináře. Má někdo jiný 
návrh? 
p. Langer: strana Za zdravou obec opět navrhuje paní Aničku 
Novosadovou. 
p. Schlemmer: Takže jsou dva návrhy. Má ještě někdo další návrh? Čili 
budeme hlasovat o paní Novosadové. Kdo je pro, aby se paní Novosadová 
stala starostkou? 5 – Langer, Schubert, Pospíšil, Moravcová, Felkl. Kdo je 
proti? 8 - Ostravský, Hýbl, Vrana, Faltus, Schlemmer, Minář, Tylová, 
Novosadová. Kdo se zdržel? 2 – Smolicha, Paclíková. Návrh nebyl přijat. 
Druhý návrh byl pan Minář. Kdo je pro, aby se pan Minář stal starostou 
obce Nový Malín? 9 - Paclíková, Ostravský, Hýbl, Vrana, Faltus, 
Schlemmer, Minář, Tylová, Novosadová. Kdo je proti? 5 – Smolicha, 
Moravcová, Pospíšil, Schubert, Langer. Zdržel se někdo hlasování 1 – 
Felkl. Děkuji. Takže blahopřeji panu Minářovi ke zvolení starostou obce 
Nový Malín. Předávám mu slovo. 

Nově zvolený starosta Josef Minář 
poděkoval za zvolení. Dále pan Josef 
Minář veřejně prohlásil, že z důvodu 
svého zvolení do funkce starosty obce 
se vzdává funkce místostarosty obce. 
Dále pan Josef Minář uvádí, že do 
funkce se vrací snad už naposledy, dále 
zhodnotil uplynulé období a uvádí, že 

p. Minář: Děkuji. Zároveň se s dovolením vzdávám, odstupuji ze své 
funkce místostarosty. 
p. K: Nechte to pohromadě. Všecko. 
p. Minář: A ještě bych si dovolil projev. Po půl roce odpočinku od Úřadu 
se ještě jednou vracím na tento post. Snad jen krátce než se najde 
vhodný nástupce. Půl roku ve funkci místostarosty byl hodně důležitý a 
poučný. Projevily se charaktery lidí, které bych jinak nepoznal. Byli takoví, 
kteří se se mnou měli celý život dobře a nyní zneužili situaci ve svůj 
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chce jít cestou rozvoje obce. prospěch. A druzí, kteří ode mě nikdy nic neměli, mě podpořili, nezradili 
náš program a věřili, že naší prioritou je obec. Vše děláme v zájmu obce a 
nedopustíme její úpadek. Těmto lidem děkuji, hodnotím jejich morální 
kredit, přeji odvahu, sílu a vytrvalost k další práci. Opozici bych si přál 
konstruktivní, která poukáže na to, co se nepovedlo. Pokud neumí nebo 
nechce pracovat, ať nepracuje, neudává a nežaluje. Poškozuje tím 
především dobrou pověst naší obce. Současný trend společnosti kritika, 
rozvracení, podněcování k nenávisti chceme oslabit a to spoluprací, 
soudržností a rozvojem celé obce. I v opozici jsou lidé s pozitivním 
myšlením. Je zapotřebí aby dostali prostor ke spolupráci. Dále půjdeme 
cestou rozvoje pomoci ohroženým skupinám. Zásadní je dobrá 
spolupráce mezi Obecním úřadem a Provozní. To napravíme. 

Dále bylo přistoupeno k volbě nového 
místostarosty obce. Na funkci 
místostarosty obce navrhuje pan 
MUDr. Schlemmer za koalici paní Lenku 
Tylovou. 
Na funkci místostarosty obce navrhuje 
pan Langer Za zdravou obec paní Annu 
Novosadovou. 
Následně dal předsedající MUDr. 
Schlemmer hlasovat nejprve o zvolení 
paní Anny Novosadové do funkce 
místostarosty obce Nový Malín 
Návrh usnesení, kterým ZO volí paní 
Annu Novosadovou do funkce 
místostarosty obce, byl poměrem hlasů 
4/8/3 odmítnut Usnesení k tomuto 
bodu nebylo přijato. 
Předsedající pan Schlemmer dal 
následně hlasovat o zvolení paní Lenky 
Tylové do funkce místostarosty obce 
Nový Malín. 
ZO volí paní Lenku Tylovou do funkce 
místostarosty obce Nový Malín 
poměrem hlasů 
9/4/2 
Místostarostou obce byla zvolena paní 
Lenka Tylová. 

p. Schlemmer: Pan Minář se vzdal funkce místostarosty, proto bude 
zapotřebí na funkci místostarosty zvolit někoho dalšího. 
p. Langer: Já se jen pro jistotu zeptám, jestli se vzdal těch 20 tisíc, té 
apanáže co jste mu odhlasovali na podzim. 
p. Schlemmer: Já si myslím, že to souvisí s tady tou funkcí. Nebojte se, 
určitě k tomu dojde. Budem nyní volit nového místostarostu. Za koalici 
navrhujeme paní Lenku Tylovou. Má někdo jiný návrh? 
p. Langer: Možná to není ani návrh, ale celou dobu se tady bavíme o 
souvislostech obec – Malínská provozní. Uvědomujete si, že je to další 
vedoucí pracovník Malínské provozní, kdy opravdu podle zákona o střetu 
zájmu k tomu musí v nejbližší době pravděpodobně dojít. Uvědomujete 
si, že se chystá nový zákon o trvalém bydlišti, který bude zamezovat 
tomu, aby si občané zřizovali trvalé bydliště buď v chatových osadách, 
nebo na obecním úřadě? Že se lehce může stát, že do třech, čtyřech 
měsíců po schválení tohoto zákona nebude moci být paní Tylová vůbec 
zastupitelka v Novém Malíně? Já vím, že se ten zákon chystá, nicméně už 
je v Parlamentu. Projednává se a říká jasně, definuje místo trvalého 
bydliště. To je zástupný problém. Důležitější problém je, že to je vedoucí 
pracovník Malínské provozní, který se stane opět vysokým úředníkem na 
Obecním úřadě. Já si nedovedu představit, že nedojde ke střetu zájmů. 
Tak jak docházelo samozřejmě v minulosti. 
p. Schlemmer: Máte jiný návrh? 
p. Langer: Já se omlouvám. Opět navrhujeme paní Novosadovou. 
p. Schlemmer: Tady ten zákon ještě nebyl přijat. Až bude přijat (byl 
přerušen) 
p. Štencl: Diskuze byla ukončena. Přistupte k hlasování, ať můžem přejít 
k dalšímu bodu. 
p. Schlemmer: Jsou tady dva návrhy. Kdo je pro, aby se paní Anička 
Novosadová stala místostarostkou obce Nový Malín? 4 – Minář, 
Moravcová, Schubert, Langer. Kdo je proti? 8 - Paclíková, Ostravský, Hýbl, 
Vrana, Faltus, Schlemmer, Tylová, Novosadová. Kdo se zdržel? 3 – 
Smolicha, Faltus, Pospíšil. Návrh nebyl přijat. Navrhujeme za koalici na 
funkci místostarostky obce Nový Malín paní Lenku Tylovou. Kdo je pro? 9 
- Paclíková, Ostravský, Hýbl, Vrana, Faltus, Schlemmer, Minář, Tylová, 
Novosadová. Kdo je proti? 4 – Smolicha, Pospíšil, Schubert, Langer. Kdo 
se zdržel? 2 – Moravcová, Felkl. Návrh byl přijat. Paní Lenka Tylová se 
stala místostarostou obce Nový Malín. Gratuluji. Přeji hodně úspěchů. 
Děkuji. 

Dále bylo v rámci tohoto bodu 
programu přistoupeno k volbě nového 
člena rady obce za odvolaného Ing. 
Luďka Felkla. Pan Josef Minář navrhuje 
zvolit na uvolněné místo člena rady 
obce pana MUDr. Ivana Schlemmera. 
Následně je o tomto bodu hlasováno. 
ZO volí pana MUDr. Ivana Schlemmera 
členem rady obce Nový Malín s 
poměrem hlasů 9/1/5. 

A měli bychom ještě doplnit Radu o posledního člena. 
p. Minář: Já navrhuji pana Schlemmera na uvolněné místo. 
p. Schlemmer: Je nějaký jiný návrh? 
p. Langer: Možná jsem to přeslechl. Do Rady? 
p. Schlemmer: Posledního člena rady. Není další návrh. Tak hlasujeme 
pouze o tomto návrhu. Kdo je pro, aby se pan Schlemmer stal členem 
Rady obce? 9 - Paclíková, Ostravský, Hýbl, Vrana, Faltus, Schlemmer, 
Minář, Tylová, Novosadová. Kdo je proti? 1 – Smolicha. Kdo se zdržel? 5 – 
Moravcová, Pospíšil, Schubert, Langer, Felkl. Takže tento návrh byl přijat. 
Takže se stávám členem Rady obce. Děkuji. 

 


